
Kaffimøte med næringslivet 07.03.17 

Orienteringar frå ordføraren: 

- Dialogmøte med Statens Vegvesen blant anna om Vonheimslinja i revidering av 
kommunedelplan for sentrum.  

- Masterplan for Hallingmo får arkitektskisser for inngangsporten frå sentrum til Hallingmo-
området neste tysdag 

- Nytt frå Gol Reisemål v/ Sissel Bjørøen med blant anna arbeidsoppgåver og satsingar 
- Venterom på Gol Skysstasjon, fyrste i sitt slag i Hallingdal - trafikknutepunkt 
- Arbeid med Strategisk plan Hallingdal i regionrådet med fokus på blant anna nærings og 

reiseliv. 
 

Saker tatt opp på møtet: 

- Flagg i sentrum, flagg i mellomperiodene når det ikkje er arrangement for å skapa eit 
trivlegare sentrum 

- Inngangsportane til Gol, rundkøyringa ved ECO Energi – brufundamentet i Hallingdalselva, 
nye rundkøyringa  - noko i midten av denne og rundt?, vestlege rundkøyringa – kva kan 
gjerast? 

 

Neste kaffimøte er 04.04.17 med synfaring Fleirbrukshall. Oppmøte 08.30 på Hallingmo Idrettspark.  


